

國立政治大學函

地址：臺北市文山區指南路二段64號
聯絡人：石璥豪
電話：02-29393091#62077
電子信箱：stone928@nccu.edu.tw

受文者：國立嘉義大學

發文日期：中華民國114年12月29日
發文字號：政院教字第1140044131號
速別：普通件
密等及解密條件或保密期限：

附件：國立政治大學教育學院徵聘專任教師啟事中文版、國立政治大學教育學院徵聘專任教師啟事英文版 (1140044131-0-0.pdf、1140044131-0-1.pdf)

主旨：檢送本校教育學院徵聘教育學領域（側重教育管理、人力資源管理、組織行為、組織心理學）專任教師之中、英文公告各一份，敬請惠予協助公告周知，請查照。

說明：

一、本校教育學院擬自民國115年8月1日起聘請教育學領域（側重教育管理、人力資源管理、組織行為、組織心理學）專任教師1位。

二、檢附中、英文徵聘公告如附件，相關資訊業公告於本院網頁（最新消息/徵才訊息）：<https://educ.nccu.edu.tw/>。

三、申請截止日期：115年3月2日。

正本：國立清華大學、國立臺灣大學、國立臺灣師範大學、國立成功大學、國立中興大學、國立中央大學、國立臺灣海洋大學、國立中正大學、國立高雄師範大學、國立彰化師範大學、國立嘉義大學、國立高雄大學、國立東華大學、國立暨南國際大學、國立臺東大學、國立宜蘭大學、國立臺南大學、國立臺北教育大學、國立體育大學、國立金門大學、國立臺灣體育運動大學、國立屏東大學、東海大學、輔仁大學學校財團法人輔仁大學、東吳大學、中原大學、淡江大學學校財團法人淡江大學、中國文化大學、逢甲大學、靜宜大學、長庚大學、元智大學、中華大學學校財團法人中華大學、大葉大學、義守大學、世新大學、銘傳大學、實踐大學、南華大學、真理大學、慈濟學校財團法人慈濟大學、臺北醫學大學、長榮大學、中信學校財團法人中信金融管理學院、臺北市立大學、國立陽明交通大學



副本：本校教育學院、教育學系

電文
交換章
2025/12/30
08:56:52

校長 李蔡彥

裝

訂

線

05

國立政治大學教育學院徵聘專任教師公告

【教育學領域】

(側重教育管理、人力資源管理、組織行為、組織心理學)

114 年 12 月 18 日

單位	國立政治大學教育學院
專長	教育學領域(側重教育管理、人力資源管理、組織行為、組織心理學)
名額	<p>※職級：專任助理教授(含)以上</p> <p>※名額：1 名</p> <p>※聘期：暫定民國 115 年 8 月 1 日起聘</p>
資格	<p>1、具教育部認可國內外教育管理、人力資源管理、組織行為、組織心理學相關領域博士學位</p> <p>2、具備英語授課經驗或能力者優先考量</p>
檢附相關證明及其他說明事項	<p>需檢附之相關證書及文件：(請至雲端表單填寫及上傳)</p> <p>1、個人履歷表及自傳。</p> <p>2、博士學位證書(若為博士候選人最晚須於起聘日前取得博士學位並提出具論文口試通過之正式證明)及學經歷證明影本。(錄取後驗正本，如為外國學歷，請於相關駐外館處辦妥驗證)</p> <p>3、博士班成績單(已具助理教授以上資格者免附此項，需另提供教師證書影本)</p> <p>4、大學教師證書及其他有利證明。</p> <p>5、著作目錄清單(包含博士論文題目)，同步註明論文發表之期刊所收錄之資料庫(例如：SSCI、SCI(E)、TSSCI、A&HCI 或 EI)，並附代表學術著作至多 10 篇之全文。</p> <p>6、曾擔任主持人之研究計畫或參與之研究計畫目錄(如為國科會研究計畫，請註明)。</p> <p>7、學術專長、可任教領域及大學授課經驗，並檢附至少三門有授課經驗或可任教課程之教學大綱(含英語授課)。</p> <p>8、曾獲得國內外獎項、榮譽或證照。</p> <p>9、其他助審資料。</p>
資料上傳方式與聯絡人	<p>1、本次應徵資料採雲端收件，請於截止日前將所需檔案上傳至表單連結：https://forms.gle/izzduo5K5gpruUND9</p> <p><u>逾期或資料不齊者，恕無法受理。</u></p> <p>2、教育學系 曾先生</p> <p>電話：(02)2939-3091#62331；</p> <p>E-mail：ray061211@gmail.com</p>
上傳資料截止日期	民國 115 年 3 月 2 日 23:59 前。

備註：如因總容量過載或其他原因致無法上傳著作或證明文件電子檔時，請您：一、可將著作或證明文件檔案另行儲存於其他雲端硬碟，並在上述無法上傳檔案之對應欄位上傳 1 個 word/odt 檔，註明「本欄位資料另存於雲端硬碟（或隨身碟）」，並請附雲端硬碟網址。二、或將檔案儲存於隨身碟，以掛號郵寄或快遞送至「臺北市文山區指南路二段 64 號 國立政治大學教育學系辦公室收」，郵寄或快遞資料務請於 115 年 3 月 2 日前送達(郵戳為憑)，逾期恕無法受理。

↓ 更多資訊敬請參考國立政治大學教育學院教師徵聘手冊 ↓

<https://reurl.cc/Xqdvp7>

College of Education, National Chengchi University Seeking Full-time Faculty Member
【Education】

(focusing on Educational management / Human resource management / Organizational behavior /Organizational psychology)

2025/12/18

Faculty	College of Education, National Chengchi University
Expertise	<u>Education(focusing on Educational management / Human resource management/Organizational behavior /Organizational psychology)</u>
Description	※Position: Full-time assistant professor (or higher) ※Number of Recruiting: 1 ※Term employment period: Start from August 1, 2026
Qualification	1、Doctoral degree of Educational management Human resource management / Organizational behavior /Organizational psychology, and related fields recognized by the Ministry of Education in Taiwan or abroad 2、Experience or ability to teach in English is preferred
Relevant certificates and other supporting information	Please upload following application documents to the cloud form: 1. Curriculum vitae and autobiography. 2. Diplomas or degree certificates (photocopy, foreign diplomas must be verified by foreign embassies). Applicants who are doctoral candidates should obtain their doctorate before employment and submit a certificate of passing their doctoral thesis oral examination. 3. Transcripts of doctoral courses.(Qualified assistant professor (or higher) are exempted, but should provide a copy of the University Teacher's Certification). 4. Proof of university teaching license and relevant experience/service (photocopy) 5. A list of publications (including doctoral dissertation title), with indication of the database of the journal indexed in which the paper was published (e.g., SSCI, SCI(E), TSSCI, A&HCI or EI). Please include the full text of up to 10 selected publications. 6. List of research projects for which you have participated in or served as a principal investigator (please specify the funding organization. Eg.: NSTC, MOE). 7. Academic expertise, teaching field, and teaching experience in universities. Please attach the syllabus of at least three courses in which you have taught or are eligible to teach.

	<p>8. Domestic and foreign awards, honors or certificates.</p> <p>9. Other supporting information that can demonstrate your teaching achievement, research capacity and potentials, social service, industry collaboration, internationalization experience and cross-disciplinary expertise.</p>
Cloud form and Contact	<p>1、Please fill in and upload your application to: 【https://forms.gle/izzduo5K5gpruUND9】</p> <p>2、Department of Education</p> <p>TEL: +886 2 2939-3091#62331; E-mail : ray061211@gmail.com</p>
Closing Date (Cloud form)	23:59 3/2 , 2026 (GMT+8)
<p>Note: If the electronic files of works or supporting documents cannot be uploaded due to overload of the total capacity or other reasons, please:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Store the files of works or supporting documents on other cloud drives separately, and upload a word/odt file that indicate "The file(s) in this column is/were saved in the cloud drive (or USB flash drive)" and please attach the cloud drive URL. 2. Or save the file(s) on a USB flash drive and send it by registered mail or courier to the Office of the Department of Education (116011 National Chengchi University, No. 64, Section 2, Zhinan Road, Wenshan District, Taipei City, Taiwan). Application which is received after 3/2 , 2026 will not be accepted. (According to the postmark) <p>↓↓Download our Faculty Recruitment Handbook to gain a deeper understanding about our college and city: https://reurl.cc/Xqdvp7</p>	